
Rada Gminy Ełk 

Komisja ds. Budżetu i Finansów 

 

Protokół nr 64/2023 

Posiedzenie w dniu 25 sierpnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2023 o godz. 12:40, a zakończono o godz. 13:07 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Kazimierz Bratek 

2. Karol Buraczewski 

3. Bogdan Jurczyk 

4. Beata Lisowska 

5. Mirosław Radywoniuk 

6. Jan Wielgat 

7. Ryszard Wołyniec 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący komisji otworzył 64 posiedzenie po czym po sprawdzeniu kworum stwierdził, 

że wszystkie podejmowane decyzje będą miały moc prawną. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Do porządku obrad wniosków nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Jan Wielgat, 

Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Beata Lisowska 

 

3. Przyjęcie protokołu z 63 posiedzenia Komisji. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z 63 posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Jan Wielgat, 

Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Beata Lisowska 

 

 



4. Dyskusja na temat zabezpieczenia w budżecie Gminy Ełk środków na zadanie: 

wprowadzenie dodatkowych kursów MZK linii nr 1 na trasie Ełk-Mrozy Wielkie-

Ełk. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Osewski, Wójt Gminy Ełk – przedstawił wniosek mieszkańców wsi Mrozy Wielkie 

o zorganizowanie dodatkowych przejazdów MZK. Nadmienił, że pomimo różnic pomiędzy 

nim a radnym Tadeuszem Fatkowskim, poprosił radnych o dołożenie dodatkowego miliona zł 

na uratowanie inwestycji w Mrozach Wielkich. Jednak  na zebraniu sołeckim radny Fatkowski 

powiedział, że inwestycja była niewłaściwa. Pomimo zaistniałej sytuacji Wójt Gminy 

zobowiązał się na spotkaniu sołeckim, że przedstawi Radzie złożony wniosek.  

- Karol Buraczewski – zasugerował, że jest to wniosek do przyszłorocznego budżetu więc 

należy przenieść dyskusję na czas konstruowania budżetu na 2024 r.  

- Piotr Strykowski, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu - poinformował, że Gmina 

Ełk dokłada bardzo duże środki budżetowe na zorganizowanie transportu na terenie gminy. 

To ok. ponad 3 mln zł z budżetu. Nadmienił, że m.in. radny Karol Buraczewski zgłaszał 

zapotrzebowanie na dodatkowe autobusy jak również rady Kazimierz Bratek i radny Bogdan 

Jurczyk. Zwrócił się do radnych z prośbą aby zastanowili się czy wniosek zostanie rozpatrzony 

pozytywnie czy nie. Jeśli radni zagłosują za wnioskiem należałoby również zapytać okoliczne 

miejscowości za pośrednictwem radnych i sołtysów jakie jest jeszcze zapotrzebowanie. 

Poinformował, że zorganizowanie wnioskowanych dwóch dodatkowych kursów to koszt 

ok. 100 000,00 zł. Umowa z miastem Ełk jest tak skonstruowana, że na zmianę musi również 

wyrazić zgodę miasto. Przedstawiony koszt jest kosztem na trasie gminnej a autobus jedzie 

również na terenie miasta Ełk. Gmina nie płaci za kursy na terenie miasta. Naczelnik zadał 

pytanie, czy ma przygotować uchwałę o zwiększenie środków budżetowych na zorganizowanie 

wnioskowanych kursów? Poinformował, że koszt jest wyliczony na podstawie informacji 

przekazanych przez MZK. 

- Karol Buraczewski –z uwagi na ilość wniosków jakie wpłynęły o zwiększenie przejazdów, 

biorąc pod uwagę również wnioski tylko 4 radnych i ich koszt ok. 500 000,00 zł zaproponował, 

aby zagłosować za odrzuceniem petycji. 

- Tomasz Osewski – poinformował, że jeśli Rada będzie chciała przychylić się do wniosku 

w jej właściwości jest wskazanie i przesunięcie środków. 

- Piotr Strykowski – poinformował, że jeśli miałaby być zrobiona jakakolwiek zmiana 

powinna być przeprowadzona ankieta, zapytanie wśród mieszkańców i koszt musiałby się 

zmieścić w środkach które posiada gmina. 

- Kazimierz Bratek – poinformował, że z ustawy o finansach publicznych wynika, że należy 

wskazać środki, które miałyby być przesunięte na zwiększenie kursów. 

- Mirosław Radywoniuk – rozwiązaniem byłoby przyjrzenie się całej infrastrukturze 

komunikacyjnej w gminie, tj. godzin odjazdów i przyjazdów i z tych środków, które posiada 

gmina przygotować jak najwięcej możliwości. 

- Grzegorz Krzyżanowski, Radca Prawny – organizatorem transportu na terenie gminy 

jest miasto Ełk, w związku z tym decyzje podejmuje miasto, konsultując z gminą. 

- Karol Buraczewski – ponownie zawnioskował o odrzucenie wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek w sprawie odrzucenia wniosku o zabezpieczenia w budżecie Gminy Ełk środków 

na zadanie: wprowadzenie dodatkowych kursów MZK linii nr 1 na trasie Ełk-Mrozy Wielkie - 

Ełk. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 



Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Jan Wielgat, 

Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Beata Lisowska 

 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie uchwał w sprawie: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ełk na lata 2023-2036 (projekt 

uchwały nr rob. 66/2023), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Maria Karina Strzeszwska 

- Kazimierz Bratek 

- Tomasz Osewski 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ełk na lata 2023-2036 (projekt uchwały nr 

rob. 66/2023) 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Jan Wielgat, 

Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Beata Lisowska 

 

2) zmian w budżecie Gminy Ełk na 2023 rok (projekt uchwały nr rob. 67/2023), 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Ełk na 2023 rok (projekt uchwały nr rob. 67/2023) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Kazimierz Bratek, Karol Buraczewski, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Jan Wielgat, 

Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Beata Lisowska 

 

6. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

7. Zamknięcie obrad Komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie na czym 

protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

   Komisji Rady Gminy Ełk 

 

Kazimierz Bratek 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Renata Nowosielska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


